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Résumé

Tracking on-farm innovations aims at finding technical or organizational innovations designed by farmers, to characterize their agronomic,
economic and environmental performance and analyze the conditions in which this performance is expressed. The talk presents the various
stages of this tracking approach, applied to innovative cropping systems, basing on a variety of recent works, in France, Argentine, Burkina
Faso and China. The results of the tracking are aimed not only at the farmers, but at their advisors and researchers too. Le suivi des
innovations a la ferme vise a trouver les innovations techniques ou organisationnelles congues par des agriculteurs, pour caractériser leur
performance agronomique, économique et environnementale et pour analyser les conditions dans lesquelles ces résultats sont exprimés.
L'entretien présente les diverses étapes de ce suivi, appliqué aux systémes agricoles innovateurs, se basant sur un grand choix de travaux
récents (France, Argentine, Burkina Faso, Chine). Les résultats du suivi ont visé non seulement les agriculteurs, mais aussi leurs conseillers
et chercheurs.
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